



KENYATAAN SEBUT HARGA PEJABAT PENGARAH HOSPITAL TUANKU FAUZIAH, PERLIS

Sebut harga adalah dipelawa daripada pembekal yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia dalam bidang yang berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran berikut:-

BIL	PERIHAL BEKALAN/PERKHIDMATAN	NO. SEBUT HARGA	KOD BIDANG
1.	MEMBEKAL DAN MENGHANTAR PELBAGAI SUSU <i>MEDICAL FOOD FORMULA FOR ADULT</i> DI JABATAN DIETETIK DAN SAJIAN, HOSPITAL TUANKU FAUZIAH, KANGAR, PERLIS (SECARA BERKALA) UNTUK TEMPOH SETAHUN	HTF/PS(A)008/2018(B)	040102 Makanan dan Minuman (tin,botol dan bungkus)

TARIKH IKLAN : 19 SEPTEMBER 2018 (RABU)

TARIKH TUTUP SEBUT HARGA : 28 SEPTEMBER 2018 (JUMAAT)

Penyebut harga dikehendaki membawa bersama satu salinan Sijil Pendaftaran dengan Kementerian Kewangan dengan kod bidang yang berkaitan untuk tujuan rekod kami. Kegagalan penyebut harga mengemukakan dokumen yang diperlukan boleh menyebabkan penyebut harga tidak dibenarkan untuk menyertai sebut harga ini. Untuk makluman, dokumen sebut harga hanya akan diberikan kepada penyebut harga yang memenuhi syarat.

Penyebut harga hendaklah mengemukakan **tawaran harga dan tawaran teknikal dalam dua (2) sampul surat yang berasingan** dan berlakri. **Tawaran harga dan tawaran teknikal yang berasingan itu hendaklah disatukan dalam satu sampul surat berlakri yang lain dan hendaklah di tulis nombor sebut harga di bahagian kiri atas sampul surat** dan dimasukkan ke dalam peti sebut harga di Unit Perolehan, Pejabat Pengarah Hospital, Jalan Kolam, 01000 Kangar, Perlis sebelum jam 12.00 tengahari pada **28 September 2018 (Jumaat)**. Tawaran yang lewat tidak akan diterima.

* Spesifikasi Susu Pelbagai Fungsi boleh di muat turun melalui laman web HTF di alamat <http://htf.moh.gov.my/v2/>

Sebarang pertanyaan lanjut, penyebut harga boleh menghubungi pegawai berikut:

1. Perihal Spesifikasi - Pn.Amilia bt. Abdullah 04-9738386
Ketua Jabatan Dietetik dan Sajian
2. Perihal Sebut Harga - En.Izzuddin bin Aziz 04-9738350
- Pn.Mawarni bt Khalid 04-9738020